
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 06.10.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Opfølgning på generalforsamling 

3. Altanprojekt 

4. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

5. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard og 
Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte Stalikas og Kirsten Brøndum 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Opfølgning på generalforsamling 
Bestyrelsen vil i forbindelse med tilbud på maling af vinduer gøre opmærksom på, at der i alle tilbuddene er 
”grunder” inkluderet. På generalforsamlingen blev der stemt for tilbuddet fra Brdr. Lauridsen. Og 
bestyrelsen vil gå i gang med at få opstartet processen. 
 
Bestyrelsen har fået ok til at gå videre med maling af opgange og lave døre. Dette kigger bestyrelsen på 
løbende. 
 
Bestyrelsen vil gøre opmærksom på at kigge og benytte foreningens Facebook side ”AB Roarsvej – Adilsvej”. 
Når referater er klar kan vi evt. skrive på Facebook eller sætte op i opgangene. 
 
Kost og fejebakke er indkøbt og står klar. 
 
Bestyrelsen vil indkalde til beboermøde senere. 
 
3. Altanprojekt 
Bestyrelsen vil vende tilbage om hvorvidt vinduerne skal gemmes eller om vi selv skal afskaffe dem. 
 
Bestyrelsen har spurgt Balco angående sikkerhed omkring altanprojekt, og den er som foreskrevet. 
 
4. Orientering fra formanden/Lise 

• D. 23/12-20 har Johs Kristensen gennemgået låse på bygningen vedr. knækket nøgle i opgang 23. 

Bestyrelsen betaler udbedring af dette. 

• Bestyrelsen kontakter viceværten angående rengøring på loftet. 

• Vaskemaskine er repareret d. 7/9. 

• Falck har d. 7/9 lavet eftersyn. 

• Tørreloftet er vasket d. 13/9 i opgang 21. 

• Skadedyrsbekæmper har d. 2/10 og 4/10 været ude i forbindelse med hvepse. 

• Lys på tørreloft i opgang 21 er meldt til el d. 4/10. 

 
5. Diverse 
Bestyrelsen byder velkommen til Kirsten som suppleant. 
 


